
Zápis z jednání akademického senátu 23. 10. 2023 
 

Přítomni: K. Augsten, J. Bielčík, J. Blažej, M. Čechová, P. Distler, L. Heriban, T. Hobza, 

D. Kobylka, Z. Legerský, D. Majerová, K. Pilná, Z. Potůček, M. Procházka, S. Skoupý, 

J. Sochor, P. Strachota, M. Tušek 

 

Omluveni: R. Dvořák 

 

 

Hosté (ne po celou dobu jednání): proděkan doc. Ing. Jan Čepila, Ph.D., děkan doc. Ing. 

Václav Čuba, Ph.D., prof. Ing. Igor Jex, DrSc., Ing. Šárka Salačová, Ph.D. 

 

Program jednání: 

• Kontrola zápisu z minulého jednání 

• Návrh změn Statutu FJFI 

• Informace děkana 

• Výroční zpráva FJFI ČVUT v Praze 2022 

• Různé 

 

 

 

Zápis z jednání: 

 

1. Zasedání AS začalo schvalováním zápisu z minulého jednání. Zápis byl v předložené 

podobě bez připomínek schválen aktuálním počtem přítomných senátorů: 15 hlasů pro, 

0 proti, 1 se hlasování zdržel. 

 

2. Důvod navrhovaných změn Statutu FJFI vysvětlil přítomným děkan V. Čuba. Změny jsou 

navrženy tak, aby vyhověly změnám v hierarchii vedení na děkanátu FJFI a současně 

respektovaly pravidla ČVUT a nastavení všech jeho informačních systémů. Jako vzor byl vzat 

Statut FEL a změny byly rovněž projednány v legislativní komisi AS ČVUT. Přítomní byli 

rovněž upozorněni, že v budoucnu budou zapotřebí další změny Statutu FJFI v souvislosti 

s přípravou změn ve Statutu ČVUT.  

V diskusi byly vysvětleny např. delegované pravomoci na proděkany v nepřítomnosti děkana, 

byla řešena potřeba projednávání jmenování proděkanů a tajemníka v AS, jmenování 

mimořádných členů do vedení FJFI a kolegia děkana a jejich hlasovací práva, optimální 

formulace v bodu 2. čl. 7, postup jmenování vedení kateder a postup schválení nové verze 

Statutu FJFI. Z diskuse vyplynuly 3 hlavní navrhované úpravy:  

- modifikace formulace v Příloze č. 1, Článku 7, bodu 2 (podle nové verze Statutu) ve 

smyslu "… ustanovuje a odvolává děkan, příslušný proděkan, resp. tajemník dle 

Článku 9 přílohy č.1…" 

- navrženo vypustit bod 4 v Článku 27  

- do Článku 18 bodu 3. vložit upřesnění, že děkan jmenuje a odvolává proděkany po 

projednání v AS FJFI. Obdobná formulace pro jmenování a odvolání tajemníka bude 

projednána s legislativní komisí.  

Navrhované změny budou zapracovány do nové verze Statutu FJFI, prodiskutovány 

s legislativní komisí AS ČVUT a Statut FJFI bude projednán na příštím zasedání AS FJFI. 

 

 



3. Informace děkana se týkala nově schváleného Rozpisu ČVUT a jeho vysvětlení. V diskusi 

byly dále rozebrány výsledky zprávy Rady pro vnitřní hodnocení ČVUT, výše dluhu 

Rektorátu ČVUT, jeho vznik a možnosti redukce, stav Galerie Jaroslava Frágnera apod. 

 

4. Výroční zprávu FJFI ČVUT v Praze za rok 2022 okomentovala vedoucí Oddělení vnějších 

vztahů Š. Salačová. Zdůvodnila její zpoždění i prozatímní textovou podobu.  

Z diskuse vyplynuly návrhy úprav ve smyslu doplnění a upřesnění informací o začátku 

funkčního období proděkanů, předsednictvu starého AS FJFI, počtu nově přijatých a 

zapsaných studentů, doplnění typů stipendií, doplnění nově otevřených anglických verzí 

studijních oborů BS, zrušení zkratek v tabulce studijních programů apod. Byly také odhaleny 

některé drobné překlepy. 

Do Výroční zprávy FJFI ČVUT v Praze za rok 2022 budou zapracovány navržené změny 

a opravy, bude zpracována v grafické podobě a předložena ke schválení na dalším zasedání 

AS FJFI. 

 

5. V bodu „Různé“ byly probírány následující záležitosti:  

- bylo vysvětleno umístění nové pamětní tabulky na budovu FJFI v Břehové ulici. 

- vyjádření AS k otevřenému dopisu na podporu rovných sňatků, který přišel členům AS 

předchozí den. Vzhledem k nepodloženým a nepřesným informacím uvedeným v dopisu 

a nevhodným formulacím se AS FJFI svým podpisem k dopisu nepřipojí. 

- otevřený e-mail k fungování strahovských kolejí a SÚZ obecně, hygienické situaci a špatné 

komunikaci ze strany SÚZ. Vzhledem k sesbíraným informacím a prodiskutované situaci na 

kolejích a jejímu řešení vydává AS FJFI následující usnesení:  

"Na základě opakovaných podnětů získaných od studentů všech stupňů vzdělávání ohledně 

kvality ubytování, hygienických podmínek a komunikace se žadateli a ubytovanými, žádáme 

SÚZ ČVUT o urychlené řešení a maximální podporu vedení ČVUT a AS ČVUT při nápravě 

situace." 

Usnesení bylo schváleno aktuálním počtem přítomných senátorů: 15 hlasů pro, 0 proti, 0 se 

hlasování zdržel. 

 

Příští zasedání AS FJFI se uskuteční 27. 11. 2023. 

Zapsal: Dušan Kobylka 

Místopředseda za studentskou část: Lukáš Heriban 

Místopředseda za akademické pracovníky: Josef Blažej 

Předseda: Tomáš Hobza 

 


